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Protokół nr XXXVIII  

z XXXVIII sesji Rady Gminy Wąwolnica 
z dnia 22 grudnia  2022 r. 

 
XXXVIII Sesja odbyła się dnia 22 grudnia 2022 odbyła się w Urzędzie Gminy 
Wąwolnica. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:05, a zakończono o godz. 12.00 tego samego 
dnia. Obradom Przewodniczyła Ewa Żybura - Przewodnicząca Rady Gminy 

Wąwolnica.  
W posiedzeniu wzięło udział 14  Radnych. 

Obecni: .  

Adam Bieniek 

Aleksandra Bukała 
Maciej Grusiewicz 
Dariusz Guzek 

Dorota Kolibska 
Jadwiga Kołodyńska 

Paulina Marczak-Sagan 
Beata Pruchniak 
Bartłomiej Rukasz 

Tadeusz Szyszka 
Elżbieta Tomaszewska 

Marcin Turek  
Rafał Woś 
Ewa Żybura 

Nieobecni: Ewa Wierzbicka 

Ad.1. Otwarcie Sesji. 

Przewodnicząca Rady powitała zebranych na sesji Radnych, Pana Wójta, Pana 
Sekretarza, panią Skarbnik, panią protokolant, pana informatyka,  

oraz mieszkańców, którzy oglądają zdalnie sesję, następnie poinformowała,  
że sesja jest nagrywana. Nagranie zostanie udostępnione w BIP i na stronie 
Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca słowami „Otwieram XXXVIII sesję Rady Gminy Wąwolnica” 

otworzyła obrady Rady Gminy, następnie w oparciu o listę obecności oraz 
potwierdzenie obecności na tabletach, stwierdziła, że na sali jest obecnych 14 z 

15 radnych, co stanowi wymagane kworum do podejmowania uchwał. 
Poinformowała również, że sesja została zwołana prawidłowo. 
 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy.  

Przewodnicząca:-proponowany porządek obrad XXXVIII sesji Rady Gminy 
Wąwolnica otrzymaliście Państwo na tablety. - Czy ktoś z Państwa zgłasza 

propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad? – brak propozycji. 
 

Wobec braku propozycji zmian Przewodnicząca odczytała proponowany porządek 
obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy Wąwolnica i przeprowadziła głosowanie. 
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Proponowany porządek obrad XXXVIII sesji: 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad  XXXVIII  Sesji  Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII  sesji  Rady Gminy. 
4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2022 rok.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających  
z upływem roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków. 
7. Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąwolnica na rok 
2023: 

a) prezentacja uchwały budżetowej, 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie, 

c) odczytanie opinii komisji stałych, w tym opinii komisji budżetowej, 
d) stanowisko Wójta dotyczące wniosków komisji, 
e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie, 

f)  głosowanie nad projektem uchwały budżetowej.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej  

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz  Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023- 

2030. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania  z prac Komisji  
Rewizyjnej Rady Gminy  Wąwolnica za 2022 r. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy  Wąwolnica na 2023 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica 
dotyczącej uregulowania przebiegu drogi w Łopatkach. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, wynagradzania za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród 
dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Wąwolnica. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/225/18 Rady Gminy 

Wąwolnica z dnia 10 maja 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach, 

oddziałach przedszkolnych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez Gminę Wąwolnica.  
15. Interpelacje i zapytania radnych.  
16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zamknięcie sesji. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad XXXVIII Sesji Rady Gminy. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 
Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
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Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 

Woś, Ewa Żybura 
NIEOBECNI (1) 

Ewa Wierzbicka 

Przewodnicząca stwierdziła, że proponowany porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 
 
Przewodnicząca przypomniała, że protokół Radni otrzymali na tablety, do tej pory 

nie wpłynęły żadne uwagi. Radni zapytani o uwagi do protokołu -  nie zgłosili 
uwag. 

Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XXVII sesji Rady Gminy. 
 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 
Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 

Woś, Ewa Żybura 
NIEOBECNI (1) 

Ewa Wierzbicka  
Protokół został przyjęty. 
 

Ad. 4. Sprawozdanie z prac wójta w okresie międzysesyjnym. 

Wójt zwracając się do Radnych, mieszkańców i gości przedstawił sprawozdanie. 

 
- Przebudowa stacji uzdatniania wody w miejscowości Karmanowice 
zaopatrującej w wodę kilka miejscowości z naszej gminy. -Obecnie trwają prace 

odbiorowe dotyczące odbioru technicznego tego zadania. 
Na to zadanie Gmina Wąwolnica pozyskała dofinansowanie w kwocie 641 tys. 

836 złotych, a wartość zadania to 1 milion 369 tys. 775 zł. Wykonawca miał 
pewne niedobre epizody związane z przepięciem starej sieci na nową, ale już  
w tym momencie to przepięcie się dokonało. Woda jest prawidłowo filtrowana, 

uzdatniana i mamy wszyscy nadzieję, że to zadanie będzie można uznać  
za sukces. Woda do wszystkich mieszkańców, którzy są zaopatrywani przez  

to ujęcie będzie czysta i jak najbardziej wszyscy będą z tego faktu zadowoleni. 
- Przebudowa sieci wodociągowej i budowa oświetlenia drogowego z przebudową 
nawierzchni przy ulicy Słowicza Dolina w miejscowości Wąwolnica. Tutaj również 

trwają prace odbiorowe. Zadanie już fizycznie zostało wykonane. Były jeszcze 
pewne poprawki robione przy tym zadaniu, ale już to wszystko zostało 

wykonane. Trwają w tym momencie jeszcze formalności związane  
z zakończeniem inwestycji. Tutaj również zostało otrzymane dofinansowanie 
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w kwocie ponad 600 tysięcy złotych. Wartość zadania to 929 tysięcy 939 złotych 

96 groszy. 
- Przebudowa budynku dawnego przedszkola w miejscowości Wąwolnica na 

Centrum Integracji Społecznej. Trwają prace związane właśnie z modernizacją 
tego obiektu. Wykonawca wnosił o przesunięcie terminu zakończenia realizacji 
zadania. Ten termin został przesunięty na 30 czerwiec 2023 roku. Tutaj 

wykonawca zgłaszał m.in. problem z dostępem do działki sąsiadującej  
z tą inwestycją, ale już ten dostęp jest zapewniony i spokojnie wykonawca może 

to zadanie realizować i dokończyć w wyznaczonym na nowo terminie. Na ten cel 
było pozyskane dofinansowanie. Koszt całego zadania to 1 milion 305 tys. 888 
złotych. 

- Dostawa średniego samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Wąwolnicy. Odbył się przetarg. Kwota po postępowaniu to 934 tys. 

923 zł. Termin, co prawda, minął taki oficjalny, natomiast wiadomo,  
że już dostawa samochodu dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wąwolnicy trwa.  
Po prostu wykonawca deklarował, informował tutaj na bieżąco o pewnych 

niedogodnościach związanych z dostępnością materiału i innych przyczynach, 
które spowodowały lekkie przesunięcie tego terminu, ale niebawem również 

ten nowy sprzęt zawita do jednostki. 
Termomodernizacja segmentu środkowego budynku szkolnego wraz z poprawą 

funkcjonalności i bezpieczeństwa wejścia do budynku Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego w miejscowości Wąwolnica. Tutaj prace trwają. Mimo trudnych 
warunków atmosferycznych wykonawca jest zobligowany, żeby kontynuować 

prace. Tutaj prace odbywają się i na zewnątrz i w środku. Wykonawcą jest 
Radosław Świderski - Bochotnica. Cena oferty całościowego zadania to 2 mln 232 

tys. 975 zł. 
- Poprawa efektywności energetycznej budynku Szkoły Podstawowej  
w miejscowości Karmanowice. Zleciliśmy wykonanie dokumentacji technicznej 

dotyczącej przyszłej modernizacji szkoły w miejscowości Karmanowice.  
Ta dokumentacja już została wykonana i na początku przyszłego roku 

przymierzamy się do tego aby złożyć dokumenty i rozpisać przetarg,  
aby dokonać tej jakże ważnej i oczekiwanej termomodernizacji budynku. 
 

- Przebudowa drogi wojewódzkiej numer 830 w zakresie budowy chodnika i 
oświetlenia drogowego pomiędzy miejscowościami Wąwolnica i Nałęczów. Roboty 

zostały już rozpoczęte od strony gminy Nałęczów. W tym momencie prace nie 
trwają. Zostały przerwane ze względu na warunki zimowe, które uniemożliwiają 
prowadzenie prac. Roboty zostały przerwane dokładnie 15 grudnia i zostaną 

rozpoczęte na nowo w marcu 23 roku. 
- Budowa oświetlenia drogowego w miejscowości Łopatki. Umowa z wykonawcą 

została podpisana. Wykonawcą jest Maciej Masiak. Cena zadania 97 tysięcy 
złotych. Termin wykonania 180 dni. W tym momencie zadanie jest w trakcie 
realizacji, ale z przyczyn atmosferycznych również ma swoją dynamikę 

postępowania. 
To samo odnosi się również do zadań oświetleniowych w miejscowości Zarzeka.  

Umowa została z wykonawcą podpisana. Wykonawcą jest firma IM-TECH Marek 
Bieńko. Cena zadania to 159 tys. 531 złotych. Termin realizacji 240 dni. 
Budowa oświetlenia drogowego dotyczy miejscowości Kębło. Tutaj mieliśmy 

problem z uzyskaniem wszystkich zgód do dostępu na poszczególne działki, 
na których mają się znaleźć słupy. Już mamy wszystkie zgody i przystępujemy 

do realizacji zadania. Projekt został przedłożony na pozwolenie na budowę. 
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-Dystrybucja węgla przez gminę Wąwolnica. Podpisaliśmy umowę o współpracy  

z PGG, czyli z Polską Grupą Górniczą. Cena węgla ustalona jest na 2 000 zł brutto 
za jedną tonę. Ilość wniosków, które wpłynęły do nas do dnia dzisiejszego to 265 

wniosków na zakup paliwa stałego, w tym wypadku węgla. Do dnia dzisiejszego 
odbyły się trzy transporty węgla do naszej gminy. Jutro będzie czwarty transport 
i z tym jutrzejszym transportem razem będzie to 95 ton węgla. Zaspokoi to 91 

wniosków, czyli 91 mieszkańców, którzy złożyli już wnioski do nas będzie do dnia 
jutrzejszego sumarycznie obsłużonych i wydane będą tym samym 122 tony 

węgla. 
Można powiedzieć, że ten proces może nie przebiega tak, jak byśmy chcieli, 
natomiast cały czas ten proces jest stymulowany. Wójt jest w stałym kontakcie  

z Panem Wojewodą i starają się usprawnić to, żeby nasi mieszkańcy ze względu 
na warunki atmosferyczne, które się cały czas zmieniają, albo jest mróz, bardzo 

zimno, teraz mamy odwilż, ale za chwilę być może znowu wróci duży mróz. 
Chcemy, żeby jak najszybciej, jak najsprawniej nasi mieszkańcy ten zamówiony 
węgiel otrzymali.  

- W okresie międzysesyjnym Wójt uczestniczył w ważnych wydarzeniach, 
między innymi w konferencji zorganizowanej przez Marszałka Województwa 

Lubelskiego, Jarosława Stawiarskiego, dotyczącego przyszłej perspektywy 
funduszy unijnych. Została już ogłoszona informacja o zatwierdzonej alokacji 

środków dla województwa lubelskiego w kwocie 2 miliardy 400 milionów euro 
na najbliższe lata. Przygotowujemy się do tego okresu. Być może już pod koniec 
pierwszego, a może drugiego kwartału już będzie można składać pierwsze 

wnioski. W pierwszej kolejności na tak zwane projekty miękkie, a później będą 
się pojawiały informacje o rozpisaniu konkursów na te bardzo oczekiwane 

większe inwestycje, które oczywiście chcemy tutaj w naszej gminie 
przeprowadzać.  
Z tego miejsca Wójt podziękował wszystkim zaangażowanym w ustawienie szopki 

na Rynku wraz z choinkami, które również stanęły na naszym Rynku. 
Podziękował strażakom sołectwa Wąwolnica w firmie DREW-MAR, firmie Bud-

Mark i pracownikom Zakładu Gospodarki Komunalnej za bardzo duże 
zaangażowanie.  
Wójt uczestniczył w międzyczasie w trzech radach społecznych, w których jest 

członkiem: czyli Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Celejowie, Szpitala 
Powiatowego w Puławach oraz w Radzie Społecznej Urzędu Pracy w Puławach. 

Z tego miejsca Wójt zaprosił wszystkich na spotkanie opłatkowe, które odbędzie 
się na naszym Rynku w Wąwolnicy 30 grudnia, to jest w przyszły piątek  
o godzinie 16:00. 

Wójt złożył również serdeczne życzenia przede wszystkim spokojnych zdrowych 
Świąt, więcej czasu dla bliskich, bo  każdemu z nas brakuje tego czasu 

dla bliskich. Jesteśmy dzisiaj  zagonieni, jesteśmy często zaskakiwani różnymi 
sytuacjami życiowymi. Przede wszystkim, żebyśmy zawsze mieli odpowiedź na te 
sytuacje, które nas zaskakują. Wiele zdrowia dla wszystkich mieszkańców, 

dla członków rodzin. Szczególnie dużo zdrowia dla tych, którzy tego szczególnie 
potrzebują i oczywiście dobrego roku 2023. 

 
Ad.5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2022 
rok. 

 
Przewodnicząca przypomniała, że projekt uchwały otrzymali Radni w materiałach, 

był on również opiniowany przez Komisję Budżetu /../ oraz Komisję Spraw 
Społecznych/.../ 
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Przewodnicząca poprosiła  Przewodniczącą wspólnego posiedzenia komisji  

o przedstawienie opinii. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia Komisji Rady Dorota Kolibska:- 

przekazała, że projekt uchwały został zaopiniowany przez obie komisje 
pozytywnie.  
Przewodnicząca otworzyła dyskusję. 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przewodnicząca zamknęła dyskusję, 
odczytała projekt uchwały i przystąpiła do przeprowadzenia głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2022 rok.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 
Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 

Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 
Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 
Ewa Wierzbicka 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr   XXXVIII/274/22 w sprawie zmian  
w budżecie gminy Wąwolnica na 2022 rok. została podjęta.  

 
Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających z 
upływem roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych 

wydatków. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura przypomniała, że projekt uchwały był 
przekazany w materiałach i zaopiniowany przez Komisję Budżetu oraz Komisję 
Spraw Społecznych, następnie poprosiła Przewodniczącą wspólnego posiedzenia 

o opinię. 
 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia Komisji – Dorota Kolibska: stwierdziła,  
że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez obie komisje. 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. – Nikt nie zabrał głosu. 

Przewodnicząca zamknęła dyskusję, odczytała projekt uchwały następnie poddała 
go pod głosowanie. 

 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków niewygasających  

z upływem roku budżetowego 2022 oraz ustalenia planu finansowego tych 
wydatków. 

 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 

Woś, Ewa Żybura 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Wierzbicka 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/275/22 w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2022 oraz 
ustalenia planu finansowego tych wydatków została podjęta.  
 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąwolnica na rok 
2023: 

 
a) prezentacja uchwały budżetowej 
Przewodnicząca oddała głos Marcinowi Turkowi – Wiceprzewodniczącemu Rady 

Gminy, który odczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Wąwolnica na rok 2023. 

 
b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał  opinie składu orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie: 

-  w sprawie opinii o przedłożonym projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Wąwolnica na rok  2023.  

- w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu przedstawionego  
w projekcie uchwały budżetowej Gminy Wąwolnica na 2023 rok.41:05 
 

c) odczytanie opinii komisji stałych, w tym opinii komisji budżetowej 
 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia Komisji – Dorota Kolibska: stwierdziła,  
że  
projekt uchwały budżetowej został pozytywnie zaopiniowany 

Komisje nie zgłaszały żadnych poprawek.   
 

d) stanowisko Wójta dotyczące wniosków komisji, 
 
Nie było wniosków Komisji. 

 
e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich przegłosowanie 

 
Pani Skarbnik dodała, że w  materiałach, które Radni dostali, to te poprawki,  
to, co było zawarte do poprawy w opinii zostało naniesione, dopisano  

też  
w paragrafie 15 upoważnienie Wójta w związku ze zmianami, dotyczącymi 

konfliktu zbrojnego na terytorium Ukrainy. Skarbnik informowała o tym podczas 
komisji. 
Radny A. Bieniek w imieniu swoim, ale że też w imieniu Rady wypowiedział  

się w kwestii budżetu. Projekt budżetu powstawał w zasadzie, już od wczesnej 
wiosny tego roku, bo wiele dyskusji, które Radni przeprowadzali  na komisjach, 

wiele sytuacji niepokojących, czyli gwałtowne kaskadowe wzrosty cen i różne 
sytuacje, zawirowania nawet i światowe, powodowały, że wynika tutaj w nas taki 
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trochę niepokój, przede wszystkim o to, jak zrealizujemy budżet 2022 roku,  

co oczywiście  miało potem wpływ, ma wpływ i konsekwencje na dalsze lata. 
Jakoś na razie cudem po prostu ten rok, tak jak widzimy, zamykamy, 

domykamy. Projekt, jak to się mówi, jest w tym momencie przez nas 
wypracowany jako projekt, taki chyba na chwilę obecną, na nasze możliwości. 
Miejmy nadzieję, że ten rok nie przyniesie jakichś znów gwałtownych, jeszcze 

bardziej większych 
zawirowań, bo to wtedy, można powiedzieć, zaburzy nam ten budżet w sposób 

znaczny. A niestety nieprzewidywalność jest bardzo duża i jak obserwujemy  
na pewno życie w tej chwili wszyscy i mieszkańcy też to obserwują,  
więc niepokój jest. Przede wszystkim niepokój taki wynikający z czasami nie do 

końca zrozumiałych ruchów rządowych niestety, bo często gęsto my jako 
samorząd, potem w tej całej konsekwencji tych decyzji musimy się borykać  

i jakoś, jak to się mówi, jakoś sobie radzić. Dzisiaj to jest takie bardzo popularne, 
jakoś sobie musimy dać radę , jakoś to będzie. My niestety musimy się opierać 
na twardych faktach i budżet też, tym bardziej musi się opierać na twardych 

elementach. W każdej chwili, jeżeli by było coś nie tak, to byłoby to zarzucone, 
czy Panu Wójtowi, czy Pani Skarbnik przez Regionalną Izbę Obrachunkową.  

Oczywiście mieszkańcy może będą myśleli, że to taki sobie budżecik, taki sobie 
po prostu bezrefleksyjnie, bezdyskusyjnie przyjmujemy go. Nie, niestety,  

tu muszę powiedzieć chyba dawno nie dyskutowaliśmy aż tyle i aż tak wcześnie 
o budżecie na następny rok, bo to już się zaczęło praktycznie od wiosny 
roku tego mówiąc. Rozmawialiśmy o inwestycjach i nie były to często gęsto łatwe 

dyskusje, więc myślę, że to, co wypracowaliśmy, że uda nam się to zrealizować 
w takiej formie jak to jest, a poprawki, poprawki są naniesione, więc myślę, że 

tutaj nic więcej, tylko życzmy sobie, żeby to się zrealizowało. 
 
Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, 

następnie poprosiła o potwierdzenie kworum. Na Sali obecnych 14 radnych.  
 

f) głosowanie nad projektem uchwały budżetowej 
 
Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Wąwolnica na rok 2023:  

 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 
Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 

Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 
Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 
Ewa Wierzbicka 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/276/22 w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Wąwolnica na rok 2023 została podjęta.  
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Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 
Przewodnicząca poprosiła Wiceprzewodniczącego Rady o odczytanie opinii 

Uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie  
w sprawie opinii o przedłożonym w projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie 
Finansowej Gminy Wąwolnica. 

Projekt uchwały otrzymali radni w materiałach. Był on również opiniowany przez 
Komisję Budżetu oraz Komisję Spraw Społecznych. 

 
Przewodnicząca poprosiła Panią Przewodniczącą wspólnego posiedzenia Komisji 
Stałych Rady Gminy Wąwolnica o opinię. 

Przewodnicząca wspólnego posiedzenia D. Kolibska poinformowała,  
że obie komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję, następnie wobec braku głosów zamknęła 
dyskusję, odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 
Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 
Ewa Wierzbicka 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała że uchwała Nr XXXVIII/277/22 w sprawie 
wieloletniej prognozy finansowej  została podjęta.  

 
Przewodnicząca oddała głos Wójtowi, który podziękował za przyjęcie budżetu  

na 2023 rok oraz podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
na lata następne. Dodał, że nie było łatwo planować ten budżet na przyszły rok, 
ponieważ ten rok był kolejnym z ostatnich trzech lat, który był bardzo trudny, 

bardzo zaskakujący i często nie wiedzieliśmy jak planować w ogóle te koszty, 
ponieważ sytuacja chociażby na rynku budowlanym, na szeroko pojętym rynku 

zmieniała się bardzo dynamicznie i każde nasze ruchy, każde zadania było 
niezwykle trudno oszacować i zaplanować, dlatego chciałby Radnym 
pogratulować i podziękować takiej jednogłośnie decyzji. 

Kiedy zaczynaliśmy pracę 8 lat temu, budżet gminy wynosił około 12,5 miliona 
złotych. Dzisiaj ze wszystkimi składowymi wynosi ponad 31 mln zł. Wtedy,  

kiedy rozpoczynaliśmy pracę, zadłużenie gminy oscylowało w kwocie niemal 5 
milionów złotych. Dzisiaj, zadłużenie na dzień dzisiejszy, to jest niecałe 3 miliony 
złotych. 

I patrząc na tą sytuację, która teraz się odbywa, wydaje się, że jesteśmy  
w dobrym miejscu. Ktoś by powiedział nie w idealnym, oczywiście nie w idealnym 

miejscu, bo chyba idealnie by się nie dało w tej sytuacji zaplanować działań  
na rok następny, ale myślę, że jest to pewne optimum. 
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Wójt dodał, że planujemy inwestycje w 2023 roku na kwotę około 15,5 miliona, 

a być może, jeżeli pojawią się środki unijne i uda się je w dosyć szybkim tempie 
rozpocząć konsumować, to te kwoty mogą jeszcze wzrosnąć. Nawiązał również 

do programów rządowych, które mają się pojawić. Jeden już został ostatnio 
nagłośniony i ogłoszony i też przymierzamy się, żeby też zdecydować tutaj 
odnośnie działań inwestycyjnych. Zdaniem Wójta  jesteśmy w dobrym miejscu 

i wydaje się, że z Radnymi tworzy naprawdę taki zgrany zespół, który mądrze i 
na poziomie takiego głębokiego kompromisu planuje te zadania. Tak jak tutaj 

Radny podkreślił, były różne komisje, mniej dynamiczne, bardziej dynamiczne, 
ale zawsze z takiego, powiedziałbym, ożywionego głosu, ożywionej dyskusji 
zawsze powinno się rodzić coś dobrego. I ma wrażenie, jest wręcz pewny, 

że to się u nas tutaj zrodziło. Wójt z tego miejsca podziękował Radnym. Życzył 
wszystkim dobrej realizacji tego budżetu, bo to, że uchwalamy budżet, to jeszcze 

jest kwestią realizacji tego budżetu i życzmy sobie wszyscy, żeby realizacja 
przebiegała sprawnie. I życzmy sobie również wielu niespodzianek,  
ale tych pozytywnych, chociażby o pozyskiwaniu dodatkowych środków, na jakie 

oczywiście liczymy. 
 

O godz. 11.03.Przewodnicząca ogłosiła przerwę w obradach. 
O godz. 11.23 Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie oraz sprawdziła 

kworum. Na sali obecnych 14 z 15 radnych. 
 
Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023- 
2030. 

 
Projekt uchwały otrzymali Radni  w materiałach,  był opiniowany przez Komisję 
Budżetu oraz Komisję Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca zwróciła się o opinię. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia przekazała, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku głosów, 
zamknęła dyskusję, następnie odczytała projekt uchwały, który następnie 

poddała pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2023- 
2030.  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 
Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 
Ewa Wierzbicka 
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Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała XXXVIII/278/22 w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz  Ochrony Ofiar 
Przemocy w Rodzinie na lata 2023- 2030 została podjęta.  

 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Wąwolnica za 2022 r. 

 
Podobnie jak poprzednio projekt uchwały radni otrzymali w materiałach,  

był on opiniowany w na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu i Komisji Spraw 
Społecznych. Przewodnicząca poprosiła o opinię.  
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia przekazała, że obie komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu. Przewodnicząca 

zamknęła dyskusję. Odczytała  projekt uchwały, który następnie poddała pod 
głosowanie.  
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z prac Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Wąwolnica za 2022 r. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 
Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 
Ewa Wierzbicka 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr  XXXVIII/279/22 w sprawie przyjęcia 
sprawozdania  z prac Komisji  Rewizyjnej Rady Gminy  Wąwolnica za 2022 r. 

została podjęta.  
 

Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 
Rady Gminy Wąwolnica na 2023 r. 
 

Materiały radni otrzymali w materiałach. Projekt uchwały radni omawiali  
na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu/…/ i Komisji Spraw Społecznych/…/ 

Na prośbę Przewodniczącej- Przewodnicząca wspólnego posiedzenia przekazała, 
że obie Komisji pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Nikt nie zabrał głosu.  

Przewodnicząca zamknęła dyskusję. Odczytała projekt uchwały, następnie 
poddała go pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Wąwolnica na 2022 r. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 
Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 
Ewa Wierzbicka 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/280/22 w sprawie uchwalenia 
planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy  Wąwolnica na 2023 r.  została 

podjęta.  
 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy 
Wąwolnica dotyczącej uregulowania przebiegu drogi w Łopatkach. 
 

Do Rady Gminy wpłynęła skarga właśnie od mieszkańca dotycząca 
uregulowania przebiegu drogi w Łopatkach. Skarga była analizowana przez 

Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. Komisja wypracowała projekt uchwały 
wraz z opinią, z której treścią zostali Radni zapoznani podczas wspólnego 

posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia D. Kolibska przekazała , że projekt 
uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez obie Komisje. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusje.  
 

Radny D. Guzek przypomniał, że zgłaszał tą drogę do modernizacji a Radni 
wyrazili zgodę by w latach następnych nie tylko ją uregulować, ale także ją  
utwardzić. 

Wobec braku innych głosów w dyskusji, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, 
odczytała projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, następnie poddała go pod 

głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica 

dotyczącej uregulowania przebiegu drogi w Łopatkach.  
 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 

Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 
Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 

Woś, Ewa Żybura 
NIEOBECNI (1) 

Ewa Wierzbicka 
 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/281/22 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Wójta Gminy Wąwolnica dotyczącej uregulowania 
przebiegu drogi w Łopatkach została podjęta.  
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Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za 
wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, wynagradzania za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród 
dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Wąwolnica. 
 

Projekt uchwały Radni otrzymali, był omówiony i zaopiniowany przez Komisję 
Budżetu, Inwestycji, Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz Komisję Spraw 

Społecznych, Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska podczas wspólnego posiedzenia. 
Przewodnicząca poprosiła o opinię. 

 
Przewodnicząca wspólnego posiedzenia poinformowała, że obie komisje 

zaopiniowały projekt uchwały pozytywnie. 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję, 
poprosiła Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu uchwały, następnie 

przeprowadziła głosowanie.  
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy, wynagradzania za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Wąwolnica..  

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 
Woś, Ewa Żybura 

NIEOBECNI (1) 
Ewa Wierzbicka 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/282/22 w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe 

warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za 
warunki pracy, wynagradzania za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw oraz wysokość nagród dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Wąwolnica   została podjęta.  
 

Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/225/18 Rady 
Gminy Wąwolnica z dnia 10 maja 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach, 
oddziałach przedszkolnych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez Gminę Wąwolnica. 

 
Projekt uchwały był omówiony i zaopiniowany na wspólnym posiedzeniu 

Komisji Stałych Rady Gminy Wąwolnica. Przewodnicząca poprosiła o opinię. 
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Radna D. Kolibska - Przewodnicząca wspólnych obrad Komisji poinformowała,  

że - obie komisje zaopiniowały pozytywnie projekt uchwały. 
Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu, Przewodnicząca zamknęła dyskusję , odczytała projekt 
uchwały następnie poddała go pod głosowanie. 
Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/225/18 Rady Gminy 
Wąwolnica z dnia 10 maja 2018 r. w sprawie ustalenia wysokości opłat  

za korzystanie z wychowania przedszkolnego w publicznych przedszkolach, 
oddziałach przedszkolnych oraz innych formach wychowania przedszkolnego 
prowadzonych przez Gminę Wąwolnica. 

 
Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Maciej Grusiewicz, Dariusz Guzek, Dorota 

Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Marcin Turek, Rafał 

Woś, Ewa Żybura 
NIEOBECNI (1) 
Ewa Wierzbicka 

 
Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała Nr XXXVIII/283/22   w sprawie zmiany 

uchwały nr XXXVIII/225/18 Rady Gminy Wąwolnica z dnia 10 maja 2018 r.  
w sprawie ustalenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego 
w publicznych przedszkolach, oddziałach przedszkolnych oraz innych formach 

wychowania przedszkolnego prowadzonych przez Gminę Wąwolnica została 
podjęta.  

 
Ad. 15. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do dnia dzisiejszego nie wpłynęła żadna 
interpelacja ani żadne zapytanie na piśmie. 

 
Zapytała czy ktoś z radnych chce złożyć teraz takie interpelację albo zapytanie 
na piśmie? Nikt nie złożył interpelacji ani zapytania. 

 
Ad.16. Wolne wnioski i informacje. 

 
Przewodnicząca poinformowała, że wszystkie pisma na bieżąco są przekazywane 
radnym. 

Zwróciła się do Radnych o zadawanie pytań.  
 

Radny D. Guzek: - Na początku grudnia został zakupiony do OSP Łopatki wóz 
strażacki w bardzo dobrym stanie. Radny podziękował władzom gminy, Radnym, 
lokalnym sponsorom i wszystkim osobom, które się do tego przyczyniły. 

Wóz ten będzie na wiele lat służył nam wszystkim, lokalnej społeczności. 
Wójt przyłączył się do podziękowań, ponieważ dzięki decyzji Radnych  został 

zakupiony samochód strażacki marki Volvo bardzo dobrym stanie. W tym 
momencie trwa proces wdrażania go, czy włączania go do podziału bojowego. 
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Odbyła się dyskusja i bardzo dobrze się stało,  że efektem  tej dyskusji  

jest zakup tego wozu strażackiego. Strażacy bardzo dużo włożyli w to, żeby ten 
wóz trafił do nich. Osobiście pojechali na prawie drugi koniec Polski. Przywieźli  

go też w takich no nie do końca sprzyjających warunkach atmosferycznych,  
ale dojechali bezpiecznie, co też świadczy o tym, że sprzęt działa. I nawet po tej 
dłuższej podróży Wójt otrzymał relację, że jest w bardzo dobrym stanie i po 

takim chrzcie kilkuset kilometrowym też można ocenić jego stan techniczny, 
czy to podwozia, czy silnika. Wiadomo, że sprzęt używany zawsze może nas 

gdzieś tam porazić jakąś usterką, jakimś defektem. Natomiast tutaj wygląda 
wszystko na to, że jest to dobry zakup. Wójt po0dziekował wszystkim,  
sponsorom, tak jak tutaj Pan Radny wspomniał, bo to wiele, wiele osób, 

podmiotów się złożyło na to, żeby to auto w końcu trafiło i zastąpiło już 
wysłużonego Stara, już ponad 40-letniego. Jest to nowszy sprzęt, na pewno 

bardziej poręczny, bardziej już taki nowoczesny i spełniający te wymagania 
strażaków, ale nie tylko. Wójt podkreślił,  to nie strażacy kupili sobie 
ten samochód, tylko tak naprawdę nam wszystkim, bo kiedy jest wezwanie, 

to strażacy rzucają wszystko, co mają aktualnie, czy pracę, czy jakieś rodzinne 
sprawy i jadą służyć mieszkańcom. To nie jest samochód tak naprawdę de facto 

dla strażaków, tylko dla mieszkańców i nie tylko naszej gminy, bo czasami akcje 
wykraczają poza gminę. Gdzieś w powiecie odbywają się różne trudne sytuacje, 

a nawet jeszcze gdzieś dalej, jeżeli coś się dzieje takiego naprawdę 
wyjątkowego. Podziękował Radnym, bo kolejna dobra decyzja. Dziękuję bardzo. 
Na zakończenie Pani Przewodnicząca z okazji nadchodzących Świąt Bożego 

Narodzenia oraz Nowego Roku złożyła życzenia  zdrowia, szczęścia, wszelkiej 
pomyślności, spełnienia wszelkich marzeń. 

 
Ad. 17. Zamknięcie sesji. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodnicząca o godz. 12:00 zamknęła  
XXXVIII sesję Rady Gminy Wąwolnica.  

Uchwały podjęte na sesji stanowią załączniki do protokołu. 
Nagranie udostępniono pod adresem:  
https://wawolnica.esesja.pl/transmisja/32710/xxxviii-sesja-rady-22122022.htm 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokolant:  J. Paciejewska – insp. ds. obsługi Biura Rady Gminy   
 

…………………………………….. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Wąwolnica : Ewa Żybura                    
 
…………………………………….. 

  
 


